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Vliegvissers klagen wereldwijd over de toenemende hengeldruk en het feit,
dat er steeds minder gevangen wordt in de reguliere wateren.
Deskundigen geven aan, dat – naar alle waarschijnlijkheid - niet alleen de 
hengeldruk debet is aan mindere vangsten - naast andere faktoren -, maar ook
de catch-and-release praktijk. Wat is er aan de hand ? 

Een meermalen gevangen en weer terug gezette vis schijnt van zijn fouten
te leren. We krijgen dus steeds slimmere vissen ! Om deze slimme vissen nog eens

te kunnen vangen hebben we andere, betere en soms subtielere imitaties nodig. 
Misschien ook wel betere vliegvissers !

Je kan je overigens wel afvragen of een rigide catch-and-release politiek
wel zo verstandig is uit een oogpunt van visbeheer. Ik weet het niet.

Wat mij overigens opvalt is, dat mijn kennissen, waaronder zeer goede 
vliegvissers zitten, nog steeds weinig problemen ondervinden. Zij weten hun 
visje toch wel te vangen. 
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